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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Vanuit de media bereiken ons berichten dat er door de KNVB maatregelen worden genomen om 
controversen tussen Helmondse voetbalverenigingen en voetbalverenigingen in/rond Asten/Someren te 
voorkomen. 
Met deze kwestie worden in de media twee tot drie verenigingen specifiek genoemd. (Oranje Zwart - Dijkse 
Boys en PVV) Dit vanuit specifieke problemen vanuit het verleden. 
Nu mag duidelijk zijn dat deze kwestie zeker niet als een stukje Helmond promotion kan worden gezien, 
zonder daarbij in de discussie te willen vervallen wie nu eigenlijk schuld(ig) is aan de ontstane situatie. De 

kwestie levert een negatieve sportieve beeldvorming van Helmondse verenigingen op waarbij de clubs 

rondom Asten/Someren de "slachtofferrol" hebben opgeëist/gekregen! 
Nu dus Helmondse voetbalverenigingen bij wedstrijden tegen Astense/Somerense clubs door de KNVB zo'n 
beetje onder curatele / verscherpt toezicht worden gesteld, lijkt de kwestie "opgelost". 
U mag begrijpen dat wij om politieke redenen niet zo gelukkig zijn met deze kwestie. Dat Helmonders in z'n 
algemeenheid in de regio toch al een beetje sceptisch (bravoure, bovenliggend etc. etc.) worden gezien is 
voor ons geen issue. Wij zijn zoals we zijn en dat de regio ons zo ziet mag ook wat ons betreft, maar om nu 
schijnbaar ALLE Helmondse verenigingen in deze kwestie te betrekken gaat menige bestuurder/vereniging 
te ver. Het voorzitters overleg van Helmondse voetbalverenigingen zal hierin ook nog wel (gaan) oordelen. 
Gezien de kwestie tussen Helmondse en regionale voetbalverenigingen en KNVB betreft rijst de vraag of; 

1. Is de gemeente Helmond (weth. sportzaken/afd. sport) nog op enigerlei betrokken c.q. 
geïnformeerd bij deze kwestie ? Heeft de KNVB de gemeente geraadpleegd/geconsulteerd? 

2. Is deze kwestie voor het college nog reden om de voornoemde Helmondse voetbalverenigingen op 
enigerlei wijze te korten in de faciliteiten die door de gemeente worden verzorgd? Te denken valt 
bijv. aan onderhoud sportvelden/accommodatie/jeugdsubsidie ?! 

3. Gaat het college nog enige actie ondernemen naar betreffende voetbalverenigingen? 

 
In afwachting van uw reactie. 
Met vriendelijke groet 
Berry Smits 

fvz Helmondse Belangen 

 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
U heeft op basis van informatie in de media over de vraagstelling van enkele voetbalverenigingen uit de 
regio in de richting van de KNVB, vragen gesteld aan ons college. U vraagt of de gemeente is betrokken 
door de KNVB en u vraagt of het college in de richting van de voetbalverenigingen sancties op gaat leggen. 
In deze brief gaan wij op uw vragen in. 
Allereerst dient vermeld te worden dat in de media berichten zijn verschenen die feitelijk onjuist zijn. Waar 
eerst sprake was van het bericht dat regioclubs niet meer zouden willen spelen tegen Helmondse 
voetbalverenigingen, bleek al gauw dat die informatie onjuist is. Het ging de regioclubs om individuele 
teams.  
Hierover hebben deze verenigingen contact opgenomen met de KNVB, die een overleg heeft gepland met 
deze verenigingen. 
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De KNVB heeft deze verenigingen kenbaar gemaakt dat er helaas in de gehele regio regelmatig 
ongeregeldheden voordoen en dat enkele Helmondse verenigingen daarin niet uniek zijn. De KNVB kan niet 
op basis van deze signalen bij specifieke verenigingen waarnemers inzetten en eigen scheidsrechters 
leveren. In algemeenheid kan de KNVB dit soort instrumenten inzetten, maar zij zal dat doen op basis van 
eigen initiatief en in het gehele district. 
De KNVB heeft de Helmondse voetbalverenigingen, in aanwezigheid van een vertegenwoordiging van de 
gemeente Helmond op 30 november bijgepraat over de situatie. Daar heeft de KNVB aangegeven de 
berichtgeving zeer te betreuren maar zelf geen contact met de pers te hebben gehad.  
Sinds 2006 werken de KNVB en de gemeente intensief samen, in het kader van GSB beleid, om 
voetbalverenigingen vitaal te houden of te krijgen. Daarbij gaat het om vele aspecten. U moet dan denken 
aan financiën, accommodatie, beleid, en plezier en respect. Dat laatste onderwerp is voor verenigingen, 
KNVB en gemeente een belangrijk aandachtspunt.  
Wanneer een vereniging op dit onderwerp slecht scoort, zal daarover met elkaar niet-vrijblijvend worden 
gesproken. Echter, in deze samenwerking past het niet om op basis van tendentieuze berichtgeving sancties 
te gaan opleggen.  
 
Wij nemen aan u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 Mr. A.C.J.M. de Kroon. 
 


